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Emne:                                        Søknad fra borettslag om utbygging
 
Takk for delt dokumentasjon 13.4.23.angående søknad:  Løyve til oppføring av terrasse – gbnr. 188/288 
seksjon 6 Gjervik ytre
 
Styret i borettslaget mottok ikke søknad eller informasjon fra utbygger før løyve ble gitt av kommunen.
 
Generalforsamlinga i Knatten borettslag godtok i 2018 at å bygge terrasse over inngangspartiet er lov. 
Det er ok. 
Men styret vil ha informasjon når det planlegges. 
Dette ber vi saksbehandler på byggesak på kommunen hjelpe oss med. Kan det være et krav til søker fra 
et borettslag om at det må foreligge en fullmakt? 
 
Styret er borettslagets øverste organ, og er borettslagets ansikt utad. Søknader bør gå gjennom styret. 
Det handler om gode vaner og respekt. 
Men vi er avhengige av at dere på kommunen ikke godtar søknaden når det ikke foreligger skriv på at 
styret er orientert. 
 
Vi hører gjerne fra dere om praksis. 
 
Vennlig hilsen Knatten borettslag
Ved styreleder
Øyvor H. Larsen
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